
 
 

 
 
 
De begroting wordt in onze gemeente beschouwd als belangrijk en dat onderschrijven wij 
maar Ecologisch Alternatief ziet dit bestuurlijk belangrijke onderdeel vooral als een 
mogelijkheid tot kansen. Zaken worden afgewogen, keuzes moeten worden gemaakt en van 
belastinggeld dat ten goede moet komen aan alle inwoners van Westerwolde.  
 
Voor Ecologisch Alternatief geldt dat zowel het coalitieakkoord als de begroting dient uit te 
gaan van het belang van inwoners ten aanzien van hun gezondheid, leefomgeving, 
belangrijke faciliteiten als onderwijs, zorg en toegang tot gezonde voeding.  
 
Een belangrijke rol die in deze tijd voor bestuurders is weggelegd is het bijdragen aan 
oplossingen voor een beter klimaat, de stikstofcrisis, de steeds groter wordende kloof tussen 
arm en rijk en het woningen te kort. 
Dat is een grote verantwoordelijkheid waarbij het bewustmaken van burgers, t.a.v. afval, de 
natuur, energieverbruik, het milieu en hun gezondheid, belangrijke onderdelen zijn . Dit kan 
het beste door als bestuurder zelf het goede voorbeeld te geven maar ook door burgers te 
betrekken bij en te horen over voor hen belangrijke zaken t.a.v. van deze onderwerpen.  
 
Ook in deze begroting zien we een teleurstellende houding ten opzichte van ons groen, de 
bomen, het milieu, afval, uitstoot en energieverbruik. Nog steeds wordt er diep gemaaid in 
verkeerde perioden en op vernietigende wijzen, gekapt en grof gesnoeid in het broedseizoen 
dat, volgens antwoorden op onze vragen hierover, in Westerwolde niet bestaat, de 
leefomgeving van mens en dier opgeofferd wordt voor industriële activiteiten om over 
dierenwelzijn maar te zwijgen. 
 
Dierenwelzijn heeft Ecologisch Alternatief ruim 8 jaar geleden in de portefeuille van de 
burgemeester weten onder te brengen.  Door het vorige college werd dit onderwerp over 
vele hoofden verdeeld, waardoor niemand ergens verantwoordelijk voor kon worden 
gehouden, en de inhoud van zorg naar beheer werd verschoven. Ook burgers die met 
initiatieven kwamen werden weggestuurd met vage beloften die nooit zijn ingelost. Intussen 
is bijna alle opvang voor dieren uit onze gemeente verdwenen omdat die is uitbesteed aan 
een buurgemeente, voor het gemak. 
 
Het vorige college bleek niet bij machte met een vooruitziende blik, gevoel voor actuele 
problemen en onderwerpen waar Ecologisch Alternatief zich voor inzet, aan te pakken. Het 
nieuwe coalitieakkoord heeft ons dan ook genoodzaakt daar in de vorige vergadering 
opheldering over te vragen. U kent onze partij als constructief, anticiperend op wat komen 
gaat, gedreven en zich vooral inzet als volksvertegenwoordiger. Vanuit dat laatste hopen we 



dan ook dat de mooie uitspraken van GB en Mevr. Hemmen van het CDA stand zullen 
houden zodat we de aankomende periode en ook bij de volgende begroting een 
mentaliteitsverandering zien; door gelden anders te verdelen met meer nadruk op eerder 
genoemde onderwerpen. De begroting die nu voor ligt kunnen we in dat licht niet 
goedkeuren maar hopelijk de volgende wel. 
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